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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л  

 

№ 01  

от редовно заседание, състояло се на 10.01.2017 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Розита Еленова, София Владимирова.  

ОТСЪСТВА: Мария Стоянова – председател на СЕМ.  

 

Начало на заседанието 11:00 часа, водено от София Владимирова – член на СЕМ. 

Съставил протокола – Магдалена Сергиева. 

 

ДНЕВЕН РЕД:   

1. Становище на Държавната агенция за закрила на детето по предложенията на 

АБРО за обозначаване на неблагоприятно за деца съдържание (чл. 32, ал. 5 от ЗРТ).  

Вносител: В. Савова  

Докладва: Дил. Кирковска.  

2. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по:  

а) Заявление от «Мобилтел» ЕАД за регистрация на аудио-визуална услуга 

(«Mtel Sport 1») по реда на чл. 125а, ал.1 на Закона за радиото и телевизията;  

б) искане от СД «Вис Виталис - Самарски и сие» за заличаване на регистрация за 

доставяне на аудио-визуална медийна услуга (Удостоверение ЛРР-02-4-094- 01);  

в) уведомително писмо от «БТВ Медиа груп» ЕАД.  

Вносител: В. Савова.  

Докладва: Райна Радоева.  

3. Информация за Международната годишната дейност на Съвета за електронни 

медии.  

Вносител: Мария Стоянова, председател на СЕМ.  

4. Доклади на Дирекция «Обща администрация»:  

а) заявление от г-н Иван Петров по реда на Закона за достъп до обществена 

информация;  

б) услуга, необходима за дейността на Съвета за електронни медии.  

Вносител: М. Андреева.  

Докладват: Зл. Георгиева, Сп. Янева.  

 

Разни. 

 

София Владимирова откри заседанието и подложи дневния ред на обсъждане и 

допълнения. Във връзка с отсъствието на Мария Стоянова – председател на СЕМ, по 

здравословни причини, предложи Съветниците да гласуват решение – София 

Владимирова – член на СЕМ, да замества Мария Стоянова – председател на СЕМ, 

както и т. 3 да бъде отложена за следващо заседание.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: приема дневния ред с предложенията.  
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ПО ТОЧКА ПЪРВА: Становище на Държавната агенция за закрила на детето по 

предложенията на АБРО за обозначаване на неблагоприятно за деца съдържание (чл. 

32, ал. 5 от ЗРТ).  

Диляна Кирковска: На  28-ми декември 2016 г. в Съвета за електронни медии  бе 

получено становище на Държавната агенция за закрила на детето   по предложенията на 

Асоциацията на българските радио и телевизионни оператори /АБРО/ за обозначаване 

на неблагоприятно или опасно за деца  съдържание. 

СЕМ обсъди предложенията на АБРО, получени на 15-ти ноември 2016 г., на своето 

редовно заседание на същата дата.   

Предложенията на АБРО за варианти на обозначаване на неблагоприятно или вредно за 

деца съдържание преди 23.00 часа по същество са предложенията им за изменение 

и  допълнение в Критериите за оценка на съдържание, по чл. 32, ал. 5 от Закона за 

радиото и телевизията, Раздел Трети. 

АБРО предлага да се приемат нови изменения, т.е. - да се излъчва неблагоприятно или 

опасно за деца съдържание преди 23.00 часа, след който час се предвиждат изключения 

в ЗРТ, но при условие че тези предавания и аудиовизуални произведения се 

обозначават с пиктограми/точки, които да се задържат на екрана в продължение на 60 

секунди, в началото и след всяко прекъсване за реклама. 

Промени в Критериите за оценка на съдържание  СЕМ е задължен да съгласува 

с ДАЗД,  съгласно ЗРТ изменения и допълнения в административния акт се правят само 

със съгласуване и одобрение между двете институции /чл. 32, ал. 5 от ЗРТ/. 

Предложенията на АБРО бяха изпратени на Държавната агенция за закрила на детето за 

становище, на 17.11.2016 г. 

В писмото на ДАЗД се казва, че агенцията приветства всякакви инициативи  и практики 

на доставчиците на медийни услуги, които ще доведат до по-ефективен родителски 

контрол.  

От ДАЗД смятат, че няма пречки предложените пиктограми  и предупреждения да се 

прилагат и сега за часовия пояс между 23.00 ч. и 06.00 ч. 

В писмото се казва още, цитирам: „ръководейки се и от действащото в страната 

законодателство, а именно разпоредбата на чл.17, ал.2 и 3 от Закона за радиото и 

телевизията, смятам, че не следва да бъдат изменяни и допълвани Критериите за оценка 

на съдържание, което е неблагоприятно или създава опасност от увреждане на 

физическото, психическото, нравственото и/или социалното развитие на децата, по 

начин, който ще доведе до разширително тълкуване на нормите от закона  по 

отношение на децата, чрез въвеждане на диференциране на часови пояси  преди 23.00 

часа.  

За да се пристъпи към тези нормативни промени в специалния закон е необходимо да 

се изследва в дълбочина общественото мнение и нагласи, отчитайки чувствителността 

на аудиторията по тази тематика, както и да се проучи мнението на цялата 

професионална гилдия, доставчиците на социални услуги, в които има настанени деца, 

предвид тяхната по-голяма степен на уязвимост, не на последно място да се проучи  и 

мнението на децата.” 

Заявена е отново категорична готовност да се пристъпи към подписване на 

Споразумение по чл. 32, ал. 6 от ЗРТ. 

Предлагам позицията на ДАЗД  да бъде изпратена на АБРО и отново да се направи 

опит за насрочване на дата за подписване на Споразумението между СЕМ, ДАЗД и 

доставчиците на медийни услуги. 

София Владимирова каза, че Споразумението е част от ЗРТ и СЕМ има задължение да 

бъде подписано.  
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Диляна Кирковска: Така е. Аз преди съм предлагала и други идеи, но те не са в този 

аспект бон-тон към АБРО, защото АБРО не представлява всички доставчици на 

медийни услуги, т.е. има доставчици, които подкрепят това Споразумение, както е било 

и преди, с писма.  

София Владимирова каза, че не намира за бон-тон това, което Държавната агенция за 

закрила на детето (ДАЗД) прави и това, че отказва да приеме промените, тъй като 

медийната среда се променя динамично, а критериите действат вече 5 години.  

Бетина Жотева каза че, подписването на Споразумението се отлага вече доста време. 

Имало е размяна на кореспонденция, както и среща. Според нея тонът трябва да бъде 

по-категоричен към Държавната агенция за закрила на детето, както и да бъде 

информиран по-висшестоящият орган, че ДАЗД отказва да съдейства и да променя 

каквото и да било в Критериите. Подкрепи тезата на г-жа Владимирова, че проблемът 

не е в АБРО. 

София Владимирова предложи да бъде организирана в СЕМ среща на ниво висш 

мениджмънт от АБРО и Държавната агенция за закрила на детето (ДАЗД) с цел 

постигане на разбирателство за Споразумението и предстоящите промени. Допълни, че 

вече четири години Споразумението не е подписвано.  

Иво Атанасов: И ако не успеем да постигнем разбирателство, вече да дадем 

публичност на позициите си, защото не можем ние да носим отговорност при 

положение, че ресорната агенция не иска да се подпишат Критериите.  

Бетина Жотева отбеляза, че Съветът работи в техен интерес, но ДАЗД не иска да 

направи нищо. 

София Владимирова каза, че ако Съветниците имат предложения може да бъдат 

обсъдени, същото така може точката да бъде отложена за следващо заседание, когато г-

жа Мария Стоянова – председател на СЕМ е вече на работа.  

Бетина Жотева подкрепи предложението за организиране на среща. 

София Владимирова подложи на гласуване предложението за осъществяване на среща 

между Държавната агенция за закрила на детето и АБРО.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: Да бъде изпратено писмо до АБРО във връзка със 

становището на ДАЗД, след което да бъде организирана среща с АБРО и Държавната 

агенция за закрила на детето (ДАЗД) за подписване на Споразумението по чл.32, ал. 5 

от ЗРТ.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по:  

а) Заявление от «Мобилтел» ЕАД за регистрация на аудио-визуална услуга («Mtel Sport 

1») по реда на чл. 125а, ал.1 на Закона за радиото и телевизията;  

Райна Радоева: Постъпило е заявление от “Мобилтел” ЕАД за регистрация на аудио-

визуална медийна услуга с наименование Mtel Sport 1. След проверка на представените 

документи длъжностните лица са установили, че “Мобилтел” ЕАД (Мтел) е изпълнило 

формалните изисквания на закона и следва да бъдат разгледани програмните му 

документи по същество. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 16 и т. 16а, във връзка 

с чл. 125а, ал. 1 и ал. 5 и чл. 125к от Закона за радиото и телевизията и чл. 9, т. 2 от 

Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност: 
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І. Да регистрира като доставчик на линейна медийна услуга (телевизионен оператор) 

“Мобилтел” ЕАД. 

II. Да впише в Първи раздел на Публичния регистър: 

1. Телевизионна програма с: 

Наименование/ търговска марка: Mtel Sport 1 

Способ на разпространение: чрез кабелни електронни съобщителни и спътникови 

мрежи; 

Териториален обхват: национален; 

Програмен профил: специализиран (спортен); 

Продължителност на програмата:  24 часа;  

Начална дата на разпространение: 14.01.2017 г. 

2. Данни, касаещи оператора: 

Наименование: “Мобилтел” ЕАД; 

Седалище и адрес на управление:  гр. София, СО – район Илинден, ул. Кукуш № 1. 

Органи на управление: Представляващи - Александър Димитров и  Младен Маркоски.  

Управителен съвет – Александър Димитров, Симеон Донев, Младен Маркоски. 

Надзорен съвет – Зигфрид Майерхофер, Алехандро платер, Бернд Шмутерер. 

Лица, осъществяващи контрол върху управлението: Мобилком Булгариен 

Бетайлигунгсфервалтунгс ГМБХ, Австрия. 

Вид оператор: търговски. 

ІІI. “Мобилтел” ЕАД се задължава да създава телевизионна програма Mtel Sport 1 при 

спазване на общите изисквания на чл.125а, ал. 1 от Закона за радиото и телевизията, а 

именно:  

1. Спазване на принципите по чл. 10 от ЗРТ; 

2. Зачитане на човешкото достойнство; 

3. Осигуряване на определеното съотношение в рамките на годишното програмно 

време, предназначено за европейска продукция, както и за произведения, създадени от 

независими продуценти; 

4. Закрила на децата; 

5. Спазване на авторските и сродните права съгласно действащото законодателство; 

6. Предоставяне на информация на Съвета за електронни медии. 

ІV. “Мобилтел” ЕАД следва да заплати, съгласно чл. 9, т.2 от Тарифа за таксите за 

радио- и телевизионна дейност, първоначална такса за извършване на регистрация в 

размер на 2250 лв. (две хиляди двеста и петдесет лева). 

Регистрационната такса се заплаща по банков път или в касата на СЕМ на адрес: град 

София, бул. ”Шипченски проход” № 69 в седемдневен срок от влизане в сила на 

решението. 

V. На “Мобилтел” ЕАД да се издаде удостоверение за регистрация за осъществяване на 

телевизионна дейност – създаване на програмата по т. IІ. 1, в седемдневен срок от 

влизане в сила на решението и след заплащане на първоначалната регистрационна 

такса. 

VІ. “Мобилтел” ЕАД следва да осигури на страницата си в интернет лесен, директен и 

постоянен достъп на потребителите на услугата най-малко до следните актуални данни: 

- името на доставчика на медийната услуга, седалище и адрес на управление, адрес на 

електронната му поща и страницата му в интернет, телефон за контакти; 

- данни за Съвета за електронни медии, седалище и адрес на управление, адрес на 

електронната му поща и страницата му в интернет, телефон за контакти. 
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б) искане от СД «Вис Виталис - Самарски и сие» за заличаване на регистрация за 

доставяне на аудио-визуална медийна услуга (Удостоверение ЛРР-02-4-094- 01);  

 

Райна Радоева: На свое заседание, проведено на 14.12.2016 г., СЕМ разгледа искане от 

СД “Вис Виталис – Самарски и сие” за заличаване на регистрация за доставяне на 

аудио-визуална медийна услуга с наименование „Пресс ТВ”, с общ (политематичен) 

профил, 24 часа продължителност и регионален териториален обхват за област Стара 

Загора, гр. Казанлък и населените места в община Казанлък.  

При проверка се установи, че към искането не е приложено решение на компетентния 

орган на управление с взето решение по исканото заличаване.  

С оглед на което на доставчика е изпратено писмо с указания за отстраняване на 

констатирания пропуск.  

С писмо от 27.12.2016 г. СД “Вис Виталис – Самарски и сие” представя исканото 

решение.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: на основание чл.32, ал.1, т.16а и т.16 и чл.125к, ал. 

2 от Закона за радиото и телевизията, заличава регистрацията за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга на СД “Вис Виталис – Самарски и сие”. 

Заличава програма „Пресс ТВ”, с общ (политематичен) профил, 24 часа 

продължителност и регионален териториален обхват за област Стара Загора, гр. 

Казанлък и населените места в община Казанлък, способът на разпространение е чрез 

кабелни електронни съобщителни мрежи, от Раздел Първи на Публичния регистър, 

поддържан от СЕМ.  

 

в) уведомително писмо от «БТВ Медиа груп» ЕАД.  

Райна Радоева: “БТВ Медиа Груп” ЕАД уведомява за промяна в идентификационния 

графичен знак (лого) на програма “bTV Cinema”, създавана съгласно удостоверение № 

ЛРР-02-4-012-02, със специализиран (филмов) профил, 24 часа продължителност и 

национален териториален обхват.  

Към искането е приложено: новото лого на хартиен и магнитен носител, заявка за 

регистрация на марка в Патентно ведомство и документ за платена такса, съгласно 

ТТРТД – чл.10.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: промяната да бъде отразена в раздел Първи на 

Публичния регистър, поддържан от СЕМ, както и да бъде издадено ново 

удостоверение за регистрация.  

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Информация за Международната годишната дейност на Съвета 

за електронни медии.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: отлага разглеждането на точката за следващо 

заседание.  

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклади на Дирекция «Обща администрация»:  

а) заявление от г-н Иван Петров по реда на Закона за достъп до обществена 

информация;  
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Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: на основание чл. 28, ал. 2 във връзка с чл. 34, ал. 1 

от Закона за достъп до обществена информация, предоставя на г-н Иван Петров, пълен 

достъп до следната обществена информация:  

Писмена справка за броя на служителите жени и мъже в администрацията на Съвета за 

електронни медии. 

Срокът, в който се осигурява достъп до исканата информация, е 30 (тридесет) дни, 

считано от датата на уведомяването на заявителя за настоящото решение. 

Информацията се предоставя в деловодството на Съвета за електронни медии на адрес: 

гр. София, бул. Шипченски проход” 69, ет. 5, стая 505, след представяне на документ за 

платени разходи. 

Определя разхода за предоставения достъп до обществена информация на 1.91 лв. 

(един лев, 91 ст.) с включен ДДС, съгласно Заповед № ЗМФ-1472 от 29.11.2011 г. за 

определяне на нормативи за разходите при предоставяне на обществена информация по 

ЗДОИ, според вида на носителя, издадена от министъра на финансите (обн. ДВ, бр. 98 

от 13.12.2011 г., в сила от 1.01.2012 г.). 

Сумата следва да бъде внесена в касата на СЕМ. 

 Настоящото решение следва да се изпрати на г-н Иван Петров на адрес: ул. “Стоян 

Михайловски” № 30, ет. 2, София 1164. 

 

б) услуга, необходима за дейността на Съвета за електронни медии.  

София Владимирова каза, че поддържа позицията си от миналия път и допълни, че 

Съветът се нуждае от доставяне на услуга за медиен мониторинг и би гласувала “за” 

тази услуга.  

Борислав Шабански запозна Съветниците с доклада. Предложението е да се сключи 

договор с Агенция “Media Zoom” за доставяне на услуга медиен мониторинг, тъй като 

предлага най-ниска цена, а в същото време предлага повече възможности, както и при 

конкретни случаи е възможно възлагането на медиен мониторинг по ключови думи, по 

които да става този мониторинг.  

София Владимирова попита дали могат да разпространяват прессъобщения на СЕМ?  

Борислав Шабански каза, че това не е проблем, въпрос на организация е.  

София Владимирова допълни, че ще се довери на преценката на г-жа Бетина Жотева и 

г-жа Розита Еленова. Каза, че не е работила с тази агенция, но това, което предлагат 

звучи добре.  

Борислав Шабански добави, че пакетите, които предлагат могат да бъдат редуцирани.  

София Владимирова постави въпроса дали Съветниците могат да вземат това решение 

в отсъствието на председателя на СЕМ, тъй като той подписва финансовите договори. 

Борислав Шабански уточни, че това е принципно решение и ще отнеме време 

изработването на договора. И след като председателят се върне на работа ще подпише 

договора.  

Иво Атанасов: Нещо не мога да намеря офертата в папката, но си спомням, като я 

четох, че тази агенция се ангажира да ни предоставя и записи на няколко телевизионни 

програми. Въпросът ми е: Това може ли да помогне на нашия мониторинг, като 

пренасочим ресурси за наблюдение на други програми, или не бихме могли да ги 

използваме за тези нужди?  

София Владимирова каза, че това е специфична дейност.  

Иво Атанасов: Значи не може да ни облекчи в това отношение.  

София Владимирова попита СЕМ има ли финансовата възможност да бъде 

подкрепено предложението на Агенция “Media Zoom”. 



 7 

Борислав Шабански уточни, че предложението е от началник на отдел “Бюджет и 

финанси” и е съгласувано.  

Иво Атанасов: Аз съм “за” държавната агенция, но ако тази дава по-добри клипинги, в 

бъдеще ще размисля. 

Розита Еленова: Заявила съм мнението си още през лятото. Ако г-н Атанасов има 

възможност да сравни между агенциите, ще види, че разликата е съществена.  

Иво Атанасов: Може да направим пробно получаване за една седмица, каквото 

Мариана беше осъществила с една агенция миналата година, но която бързо ни 

разочарова. Можеше да направим проба и с тази агенция. 

София Владимирова попипа при прекратяване на този договор предизвестието един 

месец ли е? 

Емилия Станева: Срочните договори се прекратяват с изтичане на срока им, а 

безсрочните с предизвестие, но в крайна сметка е въпрос на договорка. 

София Владимирова каза, че нейната позиция е да се сключи договор с Агенция 

“Media Zoom”, след като е най-изгодна офертата. 

Бетина Жотева каза, че ще подкрепи предложението. 

Иво Атанасов: Аз ще се въздържа.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за” и 1 (едни) „въздържал се” Иво Атанасов: Да бъде 

сключен договор с Агенция “Media Zoom” за доставяне на услуга медиен мониторинг.  

 

Разни:  

1. Предложение от Розита Еленова – член на СЕМ за график за конкурсите за издаване 

на лицензии за доставяне на радиоуслуги. 

София Владимирова даде думата на г-жа Еленова. 

Розита Еленова: Колеги, да видим този тайминг, който е преместен за февруари, дали 

ще стигнем до някакво споразумение. Мисля, че ще е удобно за всички. Видели сте го 

предполагам, ако някой иска нещо да каже, г-н Атанасов? 

Иво Атанасов: Видял съм ги. 

София Владимирова попита в периода 6-10 февруари ли ще бъде гласуването или това 

са датите за срещите на Експертните комисии? 

Розита Еленова: Първо са Експертните комисии, след това са заседанията, да изберем 

дата. Разбира се, ако сте съгласни с периода, да фиксираме дата на комисиите и да 

изберем конкретни дати, защото аз съм дала цялата седмица. Да предложим на КРС, 

тъй като с първата дата сме обвързани с комисията.  

София Владимирова каза, че може да им бъдат предложени така както са внесени 

сега. Допълни, че това е знак на добронамереност.  

Розита Еленова: Добре. 

София Владимирова каза, че е съгласна с графика. 

Бетина Жотева също подкрепи графика, така както е предложен.  

София Владимирова възложи да се изпрати писмо до КРС с приложения график, за 

може да се уточни кой ден е удобен за тях, като се уточни, че във вторник има 

заседание на СЕМ и да бъдат поканени преди него или след. Помоли г-н Шабански да 

се свърже с г-жа Стоянова за нейната позиция по графика, тъй като и тя участва в доста 

комисии.  

Розита Еленова: Мария Стоянова е запозната.  
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2. Информация от старши инспектори Марияна Георгиева и Александър Цолов и 

методически консултант Даниела Жукова за извършена проверка за разпространение на 

нерегистрирани програми. 

Мариана Георгиева представи доклада от извършената проверка. Докладът е 

приложен към материалите за заседанието. 

 

СЕМ реши да бъде организирана среща на експертно ниво с представители на “БГ 

САТ” АД, “Рома ТВ 1” ЕООД и “Розенфелд и Ко” АД.  

 

3. Информация от Виржиния Савова за постъпило в СЕМ писмо в отговор на препоръка 

на Съвета за електронни медии за допълнение на списъка на събития на изкуството, 

културата и спорта с общонационално и международно значение в програмите на БНТ 

през 2017 г. 

 

Виржиния Савова: На заседание, проведено на 6 декември, Съветът за електронни 

медии взе решение да се изпрати писмо до Българската национална телевизия с 

препоръка към списъка на събития на изкуството, културата и спорта с 

общонационално и международно значение в програмите на БНТ през 2017 г. да се 

добавят още 4 събития. В отговор до СЕМ националния обществен доставчик на 

медийни услуги отговаря, че Международният музикален фестивал “Варненско лято”, 

Международният фестивал за уличен и куклен театър “панаир на куклите” и др. са 

предвидени за репортажно отразяване в тематично подходящи предавания като 

сутрешните блокове “Денят започва с култура”, “Добро утро с БНТ 2”, както и 

регионалните новини “БНТ2”. При този вид отразяване е практически неприложима 

разпоредбата на чл. 90, ал. 4 от ЗРТ и поради тази причина те не са изрично описани в 

представения на съвета списък. Във връзка с Международния турнир по борба Никола 

Петров и Дан Колов, БНТ информира, че то ще бъде включено в списъка допълнително 

след съгласуване на условията за сключване на съответния договор. Предложението за 

придобиване на правата за заснемане и излъчване на спортното събитие БНТ е 

получила в последната седмица от 2016 г. Във връзка с необходимата информация по 

повод процедурата по нотификация на българския списък в Съвета на Европа, 

приложено е изпратена и справка за реализирания от БНТ обем рекламно време при 

отразяването на събитията от миналогодишния списък. Припомням, че на заседание на 

6 декември Съветът реши след отговор на БНТ, СЕМ да изпрати списъка до 

Министерството на културата. Ако Съветът потвърди това свое решение, ще изпратим 

списъка.  

София Владимирова възложи списъкът да бъде изпратен до Министерство на 

културата, да бъде извършен и анализ за усвояването на рекламното време от БНТ по 

чл. 90, ал. 4 от ЗРТ и да се изпрати на членовете на СЕМ.  

 

4. Справка от старши юрисконсулт Доротея Петрова за приключили през 2016 г. 

съдебни производства по н.а.х. дела. 

Емилия Станева запозна Съвета с доклада на Доротея Петрова.  

СЕМ прие за информация справката. Приложена е подробна таблица за хода на делата. 

Справката е приложена към материалите за заседанието.   

 

5. Информация от главен юрисконсулт Емилия Станева във връзка с предложение за 

приемане на европейски акт за достъпността. 

Емилия Станева запозна Съвета с информацията.  

СЕМ прие информацията.  
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6. Ежеседмичен бюлетин. 

 

7. Сигнали от МУЗИКАУТОР за неправомерно използване на музика от репертоара им 

от БНР.   

София Владимирова възложи всички сигналите да бъдат изпратени за становище от 

БНР, както и бъдещите такива.  

 

8. Информация във връзка с възложени дейности по мониторинга.   

 

СЕМ възложи да бъде извършена проверка на интегрираната система и цялостната 

дейност на мониторинга. 

 

9. Заместване на председателя на СЕМ.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”: София Владимирова – член на СЕМ, да замества 

Мария Стоянова – председател на СЕМ, считано от 10.01.2017 г. до 13.01.2017 г., 

включително. 

 

Материали, приложени към Протокол № 01 

1. Дневен ред. 

2. Доклад от Виржиния Савова с изх. № НД-04-30-07-5/06.01.2016 г.  

3. Доклад от Диляна Кирковска с изх. № РД-23-12-00-2(16)/06.01.2017 г.  

4. Доклад от Мария Белчева с изх. № МД-08-30-11-1/06.01.2017 г. 

5.  Доклад от Мария Белчева с изх. № МД-08-30-11-16 (16)/06.01.2017 г. 

6. Доклад от Райна Радоева с изх. № НД-04-30-07-2/06.01.2017 г.  

7. Доклад от Златка Георгиева с изх. № ПД-09-23-00-7(16)/06.01.2016 г.  

8. Доклад от Спаска Янева с изх. № РД-23-06-00-62(16)/09.01.2017 г.  

9. Предложение от Розита Еленова с изх. № РД-19-30-02-1/06.01.2016 г.  

10. Доклад от Мариана Георгиева, Александър Цолов и Даниела Жукова с изх. № НД-

04-30-07-6/06.01.2017 г.  

11. Доклад Виржиния Савова с изх. № НД-04-30-07-4/06.01.2017 г.  

12. Доклад от Доротея Петрова с изх. № НД-04-30-07-3/06.01.2017 г.  

13. Доклад от Емилия Станев с изх. № РД-21-04-06-5(16)/09.01.2017 г.  

 

Мария Стоянова – 

председател на СЕМ 

 

 

отсъства 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Розита Еленова 

 

 

............................ 

     

 

 

София Владимирова 

 

 

........................... 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

        

Старши специалист: 

Магдалена Сергиева 

   

............................. 

     

 

 

 


